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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de minister van Financiën over de 
beloningen bij vermogensbeheerders (ingezonden 20 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «AFM bepleit uurtje-factuurtje»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van de AFM (Autoriteit Financiële Markten) dat vermo-
gensbeheerders zich per uur moeten laten betalen en niet op basis van het 
vermogen dat zij beheren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u het met de AFM eens dat een procentuele vergoeding oneerlijker en 
minder transparant is dan een vergoeding per gewerkt uur? Zo ja, welke 
mogelijkheden ziet u om hier iets aan te doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u het met vermogensbeheerder Ezra van Coevorden van «Balans 
Vermogensbeheer», die ook in het artikel aan het woord komt, eens dat een 
beloning op basis van een uurtarief vermogensbeheerders dwingt om beter 
uit te leggen wat zij precies voor hun klanten doen?

1 12 juni 2014, Het Financieele Dagblad, «AFM bepleit uurtje-factuurje», p. 1&25
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